
Delegatkinja Borjana Krišto postavila je pitanja Vladi Federacije BiH i Federalnom 

ministarstvu za pitanja boraca i invalida odbrambeno-oslobodilačkog rata. 

Pitanje glasi:  

“ Šta je Federalno ministarstvo branilaca preduzelo u smislu provođenja zaključaka br.2,4 i 

10 Doma naroda Parlamenta Federacije BiH kojima je istekao rok za provođenje od 15, 

odnosno 30 dana? 

Na osnovu kojih propisa je obustavljena isplata invalidnina za ratne vojne invalide u 

Zapadnohercegovačkom kantonu?“ 

 

 


